



05-09 noyabr 2014-cü il tarixlərində Türkiyənin Antalya şəhərində TOC-nin 48-ci Milli Konqressi keçirildi. Elmi sessiyalar Oftalmologiyanın müxtəlif bölmələri üzrə keçirildi. Konqressdə kliniki tədqiqat simpoziumları, təlim kursları, gənc oftalmoloqlar proqramı, prezentasiyalar, video simpoziumlar və canlı cərrahiyyə aparılmışdır.



L.Həsənzadə

Konqress zamanı TOC-nin debat toplantısında Azərbaycanı bir sıra gənc oftalmoloqlar təmsil etmişdir. TOC retina klub toplantısında və Behçet xəstəliyi ilə əlaqədar dəyirmi masa toplantısında ölkəmizin bir çox oftalmoloqları layiqincə, rəngarəng çıxışları ilə konqressin elmi proqramına öz tövsiyyələrini vermişdilər.

L.Həsənzadə iki poster məruzə təqdim etmişdir. Konqress çərçivəsində geniş sərgi təşkil edilmişdir. Sərgidə oftalmologiya sahəsində yeni nailiyyətlər, müasir oftalmoloji avadanlıqlar, yeni dərman preparatları təqdim edilmişdir. TOC-nin növbəti 49-cu Milli Konqressinin keçirilməsi İstanbul şəhərində 2015-ci ilin noyabr ayında nəzərdə tutulub.

48 НАЦИОНАЛЬНЫЙ КОНГРЕСС ТУРЕЦКОГО ОБЩЕСТВА ОФТАЛЬМОЛОГОВ (ТОС-48)

05-09 ноября 2014 года в городе Анталья (Турция) проводился 48 Национальный Конгресс Турецкого Общества Офтальмологов (ТОС-48). Научные сессии были посвящены различным разделам офтальмологии. На конгрессе проводились симпозиумы клинических исследований, обучающие курсы, программа молодых офтальмологов, презентации, видео симпозиумы, а также велась прямая трансляция хирургии. Во время конгресса Азербайджан достойно представляли ряд молодых офтальмологов. За круглым столом на заседаниях посвященных ретинальной хирургии и синдрому Бехчета офтальмологи нашей страны своими красочными выступлениями внесли вклад в программу конгресса. Доктор Л.Гасанзаде представила 2 постера. В рамках конгресса была организована выставка, на которой демонстрировались новые достижения, современное офтальмологическое оборудование, новые лекарственные препараты. Очередной 49 Национальный Конгресс Турецкого Общества Офтальмологов планируется провести в ноябре 2015г. в г.Стамбул.

48TH NATIONAL CONGRESS OF TURKISH REPUBLICS OPHTHALMOLOGY SOCIETY

On November 5-9 2014 there was held the 48th National Congress of Turkish Republics Ophthalmology Society (TSO-48) in Antalya (Turkey). The scientific sessions were devoted to the various sections of ophthalmology. The symposiums of clinical investigations, training courses, a programme of young ophthalmologists, presentations, video symposiums and also the direct translations of surgery were held at the congress. During the congress Azerbaijan was worthly represented by a number of young ophthalmologists. At the round table in meetings devoted to the retinal surgery and Behchet's syndrome our ophthalmologists contributed to the congress programme with their colourful speeches. Doctor L.Gasanzadeh had represented 2 posters. In the framework of the congress there was organized an exhibition of new achievements, modern ophthalmological equipment, new medical preparations. The next 49th National Congress of Turkish Republics Ophthalmology Society will be hold on November 2015 in Istanbul